



دبي للمطربات (ش.م.ع.)
DUBAI REFRESHMENT (P.J.S.C)®

P.O. Box 420, Dubai - U.A.E
Tel. : +971 4 802 5000
Fax: +971 4 802 5098
Email: info@pepsidrc.ae
Call Center: 800 73774
www.pepsidrc.com

Date: 12 December 2024
Ref: LM_LTR_043_2024

التاريخ: 2024/12/12
المرجع: LM_LTR_043_2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Results of the Board of
Directors' meeting of Dubai
Refreshment P.J.S.C held on 11
December 2024**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة دبي
للمطربات ش.م.ل المنعقد بتاريخ 2024/12/11**

With reference to the above subject, please note that the Board of Directors of Dubai Refreshment PJSC have held a BOD meeting on Wednesday, 11 December, 2024, 10:00 AM in the Company premises at Dubai Investment Park 2, Dubai and through online video technology, where they took the following decisions:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، الرجاء العلم بأنه انعقد اجتماع مجلس إدارة شركة دبي للمطربات (ش.م.ع.) اليوم الأربعاء، 2024/12/11 في تمام الساعة العاشرة صباحاً وذلك في مقر الشركة الرئيسي في مجمع دبي للاستثمار الثاني في دبي وعبر تقنية الاتصال الإلكتروني، حيث تم اتخاذ القرارات التالية:

1. Mr. Tarek Elsakka, the CEO, expressed his desire to retire after completing more than 17 years in his position at the company. The board appointed Mr. Mahmoud El-Meligy, the company's Operations Director, as CEO effective January 1, 2025, noting that a separate statement will be issued in this regard.
2. Several internal company matters were also discussed, and appropriate decisions were made regarding them.

1. عرَضَ السيد طارق السقا الرئيس التنفيذي رغبته في التقاعد بعد إتمام أكثر من 17 عاماً في منصبه في الشركة. عيّن مجلس الإدارة السيد محمود المليجي، مدير العمليات في الشركة، في منصب الرئيس التنفيذي اعتباراً من 1 يناير 2025، مع العلم أنه سيصدر بيان منفصل في هذا الإطار.

2. كما تمت مناقشة بعض الأمور الداخلية للشركة واتخاذ القرارات المناسبة بشأنها.

With Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،،،

Dubai Refreshment P.J.S.C

Karem Mahmoud
Director of Legal

Karem Mahmoud

Signed by Karem Mahmoud, Date: 12-Dec-2024 08:16 AM +04:00, DocID: 81553b5e-8f78-464b-b987-a303fb926be2.



دبي للمطربات (ش.م.ع.)

كارم محمود
مدير الشؤون القانونية

